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Technische vraag 
 
vraag van de fractie van D66 Westerkwartier 
Ingediend op 28-5-2025 
Ingediend door: Annelie Bonnet  
 
Onderwerp: Afvalbeleidsplan 2025-2030 
 
Inleiding: 
In het afvalbeleidsplan “Samen op weg naar een circulaire toekomst” worden ambitieuze doelen geformuleerd 
ten aanzien van hergebruik en vermindering van restafval. De fractie van D66 heeft vragen over de 
datagrondslag, uitvoerbaarheid, en maatschappelijke impact van enkele beleidskeuzes en aannames binnen 
dit plan. 
 
Vragen: 

1. Sinds 2020 draait het systeem met Diftar ook in het gebied Middag. Is er sindsdien een significante 
daling in het aantal kilo’s restafval per persoon gemeten? En hoe verhoudt dit zich tot de resultaten in 
andere delen van de gemeente of vergeleken met Het Hogeland? 

2.  
Is er onderzoek gedaan naar de belangrijkste oorzaken dat sommige huishoudens ruim boven de 100 
kg restafval per persoon per jaar uitkomen, anders dan het hebben van baby's en/of huisdieren? 

3.  
Wat zijn de voornaamste redenen dat in het voor- en najaar groenafval in de grijze container 
terechtkomt? Is dit onderzocht? Wordt dit vooral veroorzaakt doordat de groene container vol zit, of 
speelt de prijs voor het brengen naar Gaarkeuken ook een rol? 

 
4. Sinds 2023 is er sprake van een prullenbakkenvergoeding. Waarom heeft dit niet geleid tot 

uitbreiding van het aantal afvalbakken in de openbare ruimte? Waarom wordt dit punt niet behandeld 
in het beleidsplan? 

5.  
Waarom is er in de visie geen aandacht voor wat de gemeente (niet) kan betekenen in het kader van 
het toekomstige recht op reparatie, zoals beoogd in Europese regelgeving? 

6.  
Op pagina 23 wordt gesproken over "kwalitatief goede reststromen". In hoeverre komt dit overeen 
met de praktijk waarin veel nagescheiden plastics alsnog vervuild blijken en verbrand worden? 

7.  
Wat zijn de jaarlijkse kosten voor de aanleg en het onderhoud van ondergrondse afvalvoorzieningen, 
omgerekend per container? 

8.  
In hoeverre vervuilen bedrijven die via de milieuboer hun afval aanbieden de VANG-statistieken? Is dit 
gekwantificeerd? 

9.  
Wat zijn de verwachte milieutechnische gevolgen van het afschaffen van het reinigingsrecht? Wordt 
er een netto milieuwinst verwacht? 

10.  
Is de Omgevingsdienst Groningen (ODG) voldoende toegerust om het toezicht op afvalscheiding bij 
bedrijven over te nemen na afschaffing van het reinigingsrecht? 

11.  
Wordt er al besloten over uitbreiding van de rol van Omrin met betrekking tot de inzameling van oud 
papier, nog voordat besluitvorming met verenigingen heeft plaatsgevonden? 

12.  
Klopt de onderbouwing van de locatiekeuzes zoals geschetst op pagina 29 van het afvalbeleidsplan? 
Zijn deze gebaseerd op actuele en objectieve ruimtelijke afwegingen? 
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13.  
Wordt de tevredenheid van inwoners in de jaarlijkse evaluaties gemeten op basis van brede 
burgerbeleving, zoals panels of enquêtes, en niet uitsluitend op basis van het aantal formele 
klachten? 

 
 
 
 
 
 
 

 


